

Mødeindkaldelse	Dato: 06-05-2025	Tid: 17.30-20.30
Mødested	Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal	
Medbring		
Skolebestyrelsens medlemmer:	Forældrerepræsentanter: • Caroline Raun Hansen • Lone Buch • Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) • Lumnije Can Kamilji • Nanna Groving Lauesgaard • Lina Walid Neiwes Ahmad Kharroubi • Karen Mette Fog Pedersen Medarbejderrepræsentanter: • Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) • Susanne Mølgaard Sandberg (Lærer - Lundehusskolen) Eleverrådsrepræsentanter: • Lila • Metta Eksterne medlem • Thomas Lindstrøm Budtz Graae (Fritidscenterleder)	
Tilstede:		
Afbud:	Lumnije	
Ikke meldt afbud:	Lina	
Referent	Bodil	
Indbudte		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
17.30 - 17.35	1. Godkendelse af dagsorden og referat.	Godkendelse	KP
17.35 - 17.50	2. Nyt fra elevrådet	Orientering	Eleverne
Referat af orienteringen	Dagsorden og referat er godkendt Der er en enkelt rettelse til dagsorden på baggrund af en forældrehenvendelse. Punkt 4, 7 og forældrehenvendelse kædes sammen. Store elevråd Der skal gennemføres en Miljøvurderingsundersøgelse. Metta er uddannet uddannelsesmiljørepræsentant. Metta er blevet udnævnt til Skoleelevers hovedbestyrelse. Metta fortalte lidt om arbejdet. Punkter til årsberetningen Toiletter, Besøg til FN-byen, Postkasse med ønsker, Rettighedsrådet. Øvrige punkter fra elevrådet 8.a ønsker udskiftning af stole. 7. og 8. årgangstoiletter er i stykker Der mangler generelt skraldespande i skolegården Nettet til basketkurven er i stykker Rullende tidspunkter for elevrådsmøder – så det ikke rammer det samme fag Der er et ønske om at få udetilladelse i 7. klasse Ønske om at få mobilene i pauserne Lille elevråd Der er blevet drøftet toiletregler. Der har været talt om, hvorvidt der skal være klasseopdelte eller kønsopdelte toiletter. Nogle af reglerne indebærer, ram toilettet, træk ud efter dig, vask hænder, Forslag til at der skal være et toilet, hvor man gerne må tegne på væggen		

	Elevrådets årsberetning Nye toiletter Toiletrekler Valg til legeskasser Førstehjælpskasser Græsset på fodboldbanen Forskellige lege, der ryster elevrådet sammen Nytårskur – pakkeleg Bolsher Opfølgning Vi skal have nogle flere skraldespande i gården. Der skal afsøges hvilke der vil være de bedste for at mindske sandsynligheden for hærværk. Toiletter i udskolingen bliver renoveret på et tidspunkt efter sommerferien. Vi undersøger på, hvorvidt de defekte toiletter kan laves før renoveringen Der er kommet retningslinjer for skærmpolitik i Københavns kommune, og i dem fremgår det at skoletiden er mobilfri – også i pauserne.
--	--

Tidspunkt	Emne
17.50 - 18.10	PAUSE: Mad

Tidspunkt	Emne:	Form	Ansvarlig
18.10 - 18.30	3. Skolebestyrelsens årsmøde og sommerfest	Drøftelse	Nina og Kim
Baggrund			
Formål			
Bilag			
Referat af drøftelse	Der er bestilt diverse til grill - boden som SB står for. Der bliver udarbejdet en vagtplan for SB-medlemmer Lundehuset har deltaget i to år, det har ikke været optimalt for Lundehusets elever og forældre. Der bliver derimod arrangeret et par forlængede eftermiddage. Opmærksomhed på hvordan vi kommunikerer, hvis vi har arrangementer der ikke er for hele skolen. Nina laver et udkast til en årsberetning Skole-hjem-samarbejde Konflikthåndtering og hvordan vi kommunikerer om det Overgange Økonomi Vikarer Der vil være åben for spørgsmål efterfølgende Der vil også være kor og billedshow i forbindelse med årsberetningen.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.30-19.00	4. Retningslinjer for konflikthåndtering	Orientering og drøftelse	Nina
Baggrund			

Formål	
Bilag	Nina eftersender en mail
Referat af drøftelse	Nina har samlet de forskellige inputs der er kommet fra både kontaktførelser og personale. Retningslinjerne er navngivet Den gode samarbejdskultur på Lundehus skolen, for at understrege en positiv tilgang til samarbejdet og eventuelle konflikter. Nina gennemgik retningslinjerne med efterfølgende kommentarer og forslag til rettelser. Retningslinjerne skal præsenteres på det første forældremøde, hvor der drøftes, hvordan retningslinjerne kommer til at leve i klassen/på årgangen. Forslag om at retningslinjerne skal indgå i en velkomstmappe til de nye 0. klasser. Evt. layoute retningslinjerne i stil med skolens værdier. Der blev drøftet, hvorvidt retningslinjerne også kan bruges i KKFOén Retningslinjerne bliver omskrevet til færre punkter. Nina genskriver retningslinjerne med de kommentarer der er indkommet. De omskrevne retningslinjer vil blive præsenteret på SB-mødet i juni, hvor vi endelig godkender dem.

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.00 - 19.15	5. Nest klasse	Orientering Drøftelse	Kim
Baggrund	Vi er blevet udvalgt til at skulle have en Nest -klasse op fra skoleåret 2026-2027		
Formål			
Bilag			
Referat af drøftelse	En Nest -klasse er en klasse bestående af 4 elever med autisme og 12 elever uden autisme. Planen er, at der skal starte en ny Nest-klasse hvert år. Vi er blevet anbefalet fra Århus at tænke Nest-klassen ind på årgangen, så det ikke bliver en satellit- klasse. Fremover vil personalet i 4 klasse komme på kompetenceudvikling, sådan at de er klædt på til opgaven året efter. Der kommer som udgangspunkt ikke ekstra ressourcer til KKFOén, udover kompetenceudvikling. Nest-klassen vil være en del af de tre spor, vi håber at starte op hvert år. Der er stadig en del uafklarede spørgsmål, herunder hvordan man kan blive udvalgt til klassen. De 4 elever med autisme bliver visiteret til tilbuddet. Der blev spurgt ind til om vi fortsat vil have elever med specialpædagogiske behov i de øvrige klasser - det vil vi fortsat have.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.15 - 19.30	6. Overgangen fra KKFO til klub	Orientering	Kim og Thomas
Baggrund			
Formål			
Bilag	Manual for god overgang for børn fra KKFO til Fritidsklub 2025		
Referat af drøftelse	Det har været en god proces at få udarbejdet en manual. Manualen er målrettet til personalet. Der vil helt klart komme justeringer undervejs. Der blev foreslået at få udarbejdet en Pixi-udgave målrettet forældrene. Den kan evt lægges på både klubbens og skolens hjemmeside.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.30 - 19.45	7. Klassesammenlægning	Orientering og drøftelse	Kim
Baggrund			
Formål			
Bilag	Principper for evt. klassesammenlægning på Lundehusskolen		
Referat af drøftelse	Vi starter to børnehaveklasser efter sommerferien. Der sker klassesannelser i juni måned. Som det ser ud for nuværende, har vi ikke klassesammenlægninger i kommende skoleår.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.45 - 20.00	8. Fordele tilsyn med principper hen over skoleåret	Drøftelse	Nina
Baggrund			
Formål			
Bilag			
Referat af drøftelse	Punktet udgik og tages på et kommende møde i stedet for.		

Tidspunkt 20.00 - 20.10	9. Orientering fra: • medarbejdere • forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer • ledelsen -		
Referat af orienteringen	Kim er blevet bedt om at melde tilbage på hvor mange, der deltager i det næste fælles SB-møde i området. Opsamling på mødet på Rådhuset, hvor temaet var det fysiske læringsrum og MBF Vi er med i et pilotprojekt med gratis menstruationsprodukter.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
20.10 - 20.20	10. Henvendelse fra forældre	Orientering	
Referat af orienteringen	Der er kommet en henvendelse fra en forældregruppe Det er fra en klasse, hvor der er enkelte børn der løbende har været udadreagerende. Der har været en enkelt episode, som har været voldsommere. Denne episode er sket imens der har været vikar i klassen. Der har været mange indsatser herunder er der blevet arbejdet med klasserumsledelse, rutiner og rammesætning, konflikthjulet, trivselsforløb, bombekursus, legegrupper, ekstra bemanning i pauserne og ved overgange, to-lærertimer i udvalgte timer, forældremøde for henholdsvis drenge -og pigeforældrene. Kim og Eva har også inviteret til et opfølgende forældremøde for den pågældende klasse. Fremadrettet skal vi være mere skarpe i forhold til kommunikation, hvis der er udfordringer i en klasse. Hvem kommuniker, hvornår skal der kommunikeres, og om hvad skal der kommunikeres. Vi kan kommunikere på et overordnet niveau men er altid underlagt tavshedspligt om enkelte elever. Der vil blive sendt et svar til afsenderne på henvendelsen. Vi kommer aldrig til at undgå, at der er elever der er udadreagerende, men vi skal altid arbejde forebyggende med, at det ikke sker.		

Tidspunkt	Emne
20.20 - 20.30	11. Eventuelt: - Der blev spurgt ind til hvordan vi arbejder, hvis vi har mistanke om social kontrol. Vi har haft UVM ude at holde oplæg i forbindelse med parallelsamfundsproblematikker. I oplægget indgik tegn på, hvad vi skal være opmærksomme på.
	12. Punkter til kommende møder: • Valg af ordstyrer og mødeleder- Stine er ordstyrer Karen Mette er mødeleder • Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde